












FRÉZOVÁNÍ nálet�, p�dy a pa�ez� pro výrazné zrychlení p�ípravy pozemk�.
REKULTIVACE A ÚDR�BA pozemk� po celý rok.
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70% NÁKLADŮ
NA ZÁLIVKU
STROMŮ *

* model založený na mnoha datech z měst a firem v ČR

ZAVLAŽOVACÍ VAKY TREEGATOR   UŠETŘÍ®

ZAVLAŽOVACÍ VAKY.CZ
mobil:   721 580 418
email:   zavlazovacivaky@naplot.cz
web:      www.zavlazovacivaky.cz
e-shop: obchod.zavlazovacivaky.cz

VÝHRADNÍ  DISTRIBUTOR  TREEGATOR  PRO  ČR

NYNÍ LZE FINANCOVAT Z DOTACÍ MŽP!
Od ledna 2019 můžete v rámci dotačních programů
Ministerstva životního prostředí získat dotaci 
i na zavlažovací vaky.

VANDALISMUS? MINIMÁLNÍ
Za rok 2018 bylo v ČR evidováno poškození jen 
jednoho vaku na 400 vaků v terénu (0,25%).
 




